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Z á p i s  
 

z 32. jednání Výboru pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity  

Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 29. 4. 2020 od 10:00 hodin formou videokonference 

 

 

Přítomni: Ing. Zdeněk Švorc, Mgr. Jana Berkovcová, Ing. Ladislav Brykner, Filip Kaška, 

Petr Koleta, Jakub Lejsek, Pavel Matějka, Helena Rezková, Libor Šnajdr, Josef Tylš, 

Mgr. Edita Vaňková, Eva Víšková 

Omluveni: Bc. Pavel Bulíček, Mgr. Tomáš Hendrych, Andrea Ioele 

Tajemník: Mgr. Tomáš Záviský 

Hosté: Mgr. Martina Berdychová, JUDr. Ing. Rudolf Cogan Ph.D., Mgr. Jiří Pekař, 

Ing. Václav Jarkovský, Mgr. Svatava Odlová, RNDr. Jiří Ort, Mgr. Šárka Hulíková, 

Ing. Věra Koďousková 

  

Program jednání: 

 

1. Zahájení jednání, přivítání členů výboru a hostů. 

2. Schválení programu jednání, účasti hostů a ověřovatele zápisu. 

3. Poskytnutí dotací na individuální účel – kap. 18. 

4. Návrhy na úpravu dotačních programů Královéhradeckého kraje na oblast sportu 

a volnočasových aktivit na rok 2021. 

5. Dotační strategie Královéhradeckého kraje. 

6. Diskuze, různé. 

 

 Jednání v 10:01 hodin zahájil a řídil předseda výboru Ing. Zdeněk Švorc, který přivítal členy 

výboru a hosty jednání. Jednání se uskutečnilo formou videokonference přes systém Google Meet. 

 

 V úvodu požádal předseda výboru tajemníka výboru o seznámení přítomných s organizací 

jednání výboru formou videokonference. 

 Mgr. Tomáš Záviský vysvětlil práci s aplikací Google Meet a seznámil členy výboru 

se systémem hlasování prostřednictvím chatu kde, po vyhlášení hlasování k jednotlivým 

návrhům usnesení, každý člen výboru napíše, zda s navrženým usnesením 

souhlasí/nesouhlasí nebo se zdržel hlasování (či uvede PRO/PROTI/ZDRŽEL SE). 

Po skončení jednání bude text z chatu tajemníkem výboru zkopírován a zaslán předsedovi 

výboru a ověřovateli zápisu jako podklad pro ověření zaznamenaného hlasování. Hlasování 

jednotlivých členů výboru a schválení navržených usnesení bylo ověřeno také přímo v rámci 

videokonference. 

 

K bodu 2. 

Schválení programu jednání, účasti hostů a ověřovatele zápisu. 

 

 Předseda výboru přečetl návrh programu jednání a vyzval členy výboru k jeho doplnění. 

Členové výboru nepodali návrh na doplnění programu jednání. Ověřovatelem zápisu byl 

navržen Jakub Lejsek. Navržený program byl schválen beze změny. 

 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení doplněném dle návrhu z diskuze. 

 

Hlasování: Pro: 11 

  Proti: 0 

  Zdržel se: 0 
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USNESENÍ VST/32/226/2020 

Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

    

 

 I. s c h v a l u j e  
 program jednání dle předloženého návrhu, účast přizvaných hostů a Jakuba Lejska 

jako ověřovatele zápisu 

 

K bodu 3. 

Poskytnutí dotací na individuální účel – kap. 18. 

 

 Předseda výboru uvedl bod jednání a informoval o zaslání podkladů elektronicky před 

jednáním výboru. 

 Členové výboru diskutovali o podpoře předložené žádosti vč. reálnosti uskutečnění akce.  

 Mgr. Jiří Pekař v průběhu jednání výboru telefonicky u pořadatele akce ověřil, že akce 

se neuskuteční. 

 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 

 

Hlasování: Pro: 12 

  Proti: 0 

  Zdržel se: 0 

 

USNESENÍ VST/32/227/2020 

Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

    

 

I. b e r e  n a  v ě d o m í  
 žádost o individuální dotaci Města Borohrádek na VIII. sportovní hry seniorů 

Královéhradeckého kraje 

 

K bodu 4. 

Návrhy na úpravu dotačních programů Královéhradeckého kraje na oblast sportu 

a volnočasových aktivit na rok 2021. 

 

 Předseda výboru uvedl bod jednání a předal slovo náměstkyni hejtmana Mgr. Martině 

Berdychové. Ta informovala o jednáních, které k tomuto tématu svolala formou 

videokonferencí – se Všesportovním kolegiem Královéhradeckého kraje a se zástupci 

krajských organizací a dalších subjektů působících v Královéhradeckém kraji v oblasti 

volnočasových aktivit. Dále požádala tajemníka výboru o informování o závěrech z těchto 

jednání 

 Mgr. Tomáš Záviský seznámil členy výboru s průběhem a se závěry z jednání: 

o V rámci obou jednání se zástupci zúčastněných organizací shodli na tom, že krajské 

dotační programy vyhovují tak, jak byly vyhlášeny na rok 2020. Vyhovující byl 

i nastavený časový harmonogram dotačního řízení, organizace velice kvitovaly 

schválení dotací již na únorovém jednání zastupitelstva kraje. 

o V rámci krajského investičního dotačního programu v oblasti sportu bylo navrženo 

zařazení také nákladných oprav a údržby – tedy neinvestičních nákladů (např. natření 

střechy u velkých sokoloven může dosáhnout i částky kolem 500.000,- Kč či 

výměna oken u památkově chráněných budov sokoloven je také velice finančně 

nákladná, svým provedením se však nejedná o investiční výdaje). 

o U krajského investičního dotačního programu v oblasti volnočasových aktivit bylo 

navrženo nastavení programu na víceletý (obdobně, jak je to u krajského 

investičního dotačního programu v oblasti sportu). V některých případech je 

realizace investičních projektů vyžadujících stavební povolení z časových důvodů 

problematická. 

o V oblasti volnočasových aktivit byl vznesen také požadavek na navýšení alokace 

finančních prostředků na tyto programy. 
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 Proběhla diskuze k nastavení krajských dotačních programů obou oblastí na rok 2021 

i k návrhům vzešlým z jednání se zástupci sportovních a volnočasových organizací. Návrh 

na rozšíření investičního programu v oblasti sportu o nákladné opravy a údržbu výbor 

nepodpořil. Návrh na nastavení krajského investičního dotačního programu v oblasti 

volnočasových aktivit na víceletý výbor návrh podpořil a doporučil upravit podmínky 

programu Rekonstrukce a modernizace objektů a zařízení využívaných pro volný čas dětí 

a mládeže - pouze investiční akce dle tohoto návrhu. 

 V rámci jednání výboru bylo diskutováno také navýšení alokace, ke kterému se vyjádřil 

JUDr. Ing. Rudolf Cogan Ph.D., který informoval o pravděpodobném snížení alokace 

na dotace v rámci rozpočtu Královéhradeckého kraje na rok 2021 na 50 % alokace roku 

2020 (z důvodu předpokládaného propadu daňových příjmů kraje cca 0,5 mld.). 

 Ing. Zdeněk Švorc vznesl dotaz, jak to bude s uznáním nákladů na přípravu nerealizovaných 

projektů (z důvodu pandemie), které byly podpořeny z krajských dotačních programů 

v letošním roce. Mgr. Martina Berdychová informovala, že odbor regionálního rozvoje, 

grantů a dotací Krajského úřadu Královéhradeckého kraje (dále jen odbor RG) zveřejnil 

v aktualitách krajského dotačního portálu informaci pro příjemce dotací k této problematice. 

Zároveň uvedla, že se snaží o projednání dalších návrhů, které by řešily podmínky čerpání 

a realizace projektů podpořených z krajských dotací ve spojitosti s omezeními danými 

mimořádnými opatřeními vlády (v souvislosti s řešením pandemie Koronaviru COVID-19). 

K dokumentu zpracovaného odborem RG se vyjádřil Jakub Lejsek – uvedl, že dokument 

je pro příjemce krajských dotací velice přínosný. 

 

Návrh – hlasovat o návrhu vzešlém z diskuze. 

 

Hlasování: Pro: 12 

  Proti: 0 

  Zdržel se: 0 

 

USNESENÍ VST/32/228/2020 

Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

I. d o p o r u č u j e  
      připravit dotační programy Královéhradeckého kraje na rok 2021 v oblasti sportu 

a volnočasových aktivit v rozsahu a dle podmínek natavených v roce 2020 s úpravou čerpání 

podpory v programu Rekonstrukce a modernizace objektů a zařízení využívaných pro volný 

čas dětí a mládeže - pouze investiční akce do 30. 11. 2022 

 

K bodu 5. 

Dotační strategie Královéhradeckého kraje. 

 

 Předseda výboru uvedl bod jednání, informoval o zaslání podkladů elektronicky před 

jednáním výboru a požádal tajemníka výboru o doplnění dalších informací. 

 Mgr. Tomáš Záviský informoval, že v roce 2020 končí platnost Dotační strategie 

Královéhradeckého kraje 2017 – 2020 a odbor RG, v souvislosti s přípravou nové krajské 

dotační strategie na další období, požádal radní kraje a jednotlivé odbory Krajského úřadu 

Královéhradeckého kraje o zaslání návrhů na úpravu či doplnění této strategie. 

 Mgr. Martina Berdychová seznámila výbor s jejím návrhem na prodloužení platnosti 

stávající Dotační strategie Královéhradeckého kraje 2017 – 2020 do roku 2021 a doporučila 

ponechat schválení Dotační strategie Královéhradeckého kraje na následující období v nově 

ustanoveném zastupitelstvu po volbách do zastupitelstev krajů, které proběhnou v říjnu 

2020. 

 Předseda výboru souhlasil s návrhem náměstkyně hejtmana a rovněž doporučil posunout 

schválení nové podoby dotační strategie kraje v nově ustaveném zastupitelstvu kraje. 
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 Mgr. Tomáš Záviský k tomu uvedl, že vzhledem k vyhovujícímu nastavení Dotační strategie 

Královéhradeckého kraje 2017 – 2020 v oblasti sportu a volnočasových aktivit, by bylo 

možné prodloužit platnost této strategie do roku 2021. 

 Proběhla diskuze k návrhu vznesenému náměstkyní hejtmana Mgr. Martinou Berdychovou, 

se kterým všichni přítomní členové výboru souhlasili. 

 

Návrh – hlasovat o návrhu vzešlém z diskuze. 

 

Hlasování: Pro: 12 

  Proti: 0 

  Zdržel se: 0 

 

USNESENÍ VST/32/229/2020 

Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

    

 

I. d o p o r u č u j e  
 Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit prodloužení platnosti stávající Dotační 

strategie Královéhradeckého kraje 2017 – 2020 v oblasti sportu a volnočasových 

aktivit do roku 2021 

 

K bodu 6. 

Diskuze, různé. 

 

 Eva Víšková informovala o posunutí vyhlášení ankety Nejúspěšnější sportovec roku 2019 

v našem kraji na 22. 9. 2020 a o zachování platnosti vstupenek na galavečer, které budou 

jednotlivým členům výboru a dalším hostům včas předány. 

 

Předseda výboru poděkoval členům Výboru pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity 

Zastupitelstva Královéhradeckého kraje a hostům za účast na 32. jednání výboru a vzhledem 

k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, ukončil jednání v 11:01 hodin. 

 

Příští jednání výboru proběhne 27. 5. 2020 (od 10:00 hodin). 

 

 

 

 

  ........................................................   ........................................................  

 Ing. Zdeněk Švorc Jakub Lejsek 

 předseda výboru ověřovatel zápisu 
 

 

Zpracoval: Mgr. Tomáš Záviský, tajemník výboru 

V Hradci Králové: 13. 5. 2020 

 

 

 

  .......................................................  

 podpis 


